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Soort vraag      0    Schriftelijke vraag aan college 

x    Vraag voor het vragenhalfuurtje  
0  Interne vraag voor de griffie  

 s.v.p. één hokje  aankruisen 

 
Gewenste  vorm van beantwoording   0    Schriftelijk  

x    Mondeling tijdens de raadscommissie  
van 28 juni 2017 

0 Per mail *  
      s.v.p. één hokje  aankruisen 

De vraag is Openbaar / Niet openbaar   
  

 
Onderwerp: Digitale aankondigingsborden  
  
In maart 2014 heeft Harlinger Belang gevraagd waarom de digitale aankondigingsborden aan de 
Westerzeedijk en de Zuidwalweg zo vaak defect waren en wat het college hieraan ging doen.  
 
Het antwoord destijds, bij monde van de burgemeester, was dat de storm de oorzaak van het defect 
was. Gelukkig zouden beide borden weer snel operationeel zijn, want het college was het met Harlinger 
Belang eens, dat de borden een belangrijke functie hadden. Namelijk het informeren van bezoekers 
over de vele evenementen die Harlingen rijk is. 
 
De afgelopen jaren hebben wij geconstateerd dat de aankondigingsborden regelmatig defect waren. Uit 
de wandelgangen horen we dat dit door de zoute zeewind komt.   
En de afgelopen maanden staan de borden zelfs helemaal uit. 
 
Het evenementenseizoen is inmiddels volop gaande. Kan het college op korte termijn de huidige borden 
weer in gebruik nemen of, indien dit niet mogelijk blijkt, zorgen voor passende vervanging van deze 
borden?  
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 

(niet invullen, dit wordt intern geregeld) 
Afdoening door: 
Datum ingeboekt: 
Uiterste afdoening datum: 
Corsanummer:  

 
* Schriftelijke vragen worden in principe ook schriftelijk (per brief) beantwoord  


